
 

 

  

 

 

 

 

  

 

证书编号：ISC-Q-2021-1474 

兹 证 明 

菏泽市鑫源仪器仪表有限公司 
 

统一社会信用代码：91371702759184108F 

注册地址：菏泽市牡丹区高庄经济开发区             邮编: 274000 

审核地址：菏泽市牡丹区高庄经济开发区             邮编: 274000 

 

管理体系符合 

GB/T19001-2016/ISO9001:2015 标准要求 

认证范围： 

 

实验室用石油分析仪器、制药生化仪器、加热仪器的生产和服务（不含需许

可证及型式批准部分） 

 

本证书自有效期起始日期后的每年度进行监督审核，监督合格发放《年度监督审核合格通知书》和年度审核报告为准。 

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站(www.cnca.gov.cn)上查询 

本证书信息可在认证机构官方网站(www.china-isc.org.cn)上查询 

 

发证日期：2021 年 05 月 28 日                   

有效期至：2024 年 05 月 27 日 

 

 

 

 

  

 

 

 

  

证书二维码 

质量管理体系认证证书 

 

 

地址：北京市朝阳区北苑路 168 号 1号楼 16 层 1603         电话：（+86 10）8225 2376       www.china-isc.org.cn 



 

 

 

 

 

 

 

 

Registration No. ISC-Q-2021-1474 

This is to certify that 

HezeXinyuan instrument instrument co., ltd. 

The social credit code：91371702759184108F 

Registered Address: Gaozhuang Economic Development Zone, Mudan District, Heze City.   

Audit Address: Gaozhuang Economic Development Zone, Mudan District, Heze City.   

 

Which is in conformity with 

GB/T19001-2016/ISO9001:2015 

This certificate covers the following scope of 
Production and service of petroleum analysis instruments, pharmaceutical biochemical instruments and 

heating instruments for laboratory use (excluding those requiring license and type approval). 

 
 
This certificate shall be subject to supervision and audit every year after the start date of validity, and the annual supervision 

and audit certificate and annual audit report shall be issued after the supervision is qualified. 
The certificate information is available on the CNCA of the official website(www.cnca.gov.cn) 

Search(www.china-isc.org.cn)  

 

Issue      Date：2021-05-28          

    Expiration Date: 2024-05-27 

 

 

 

 

      

cert code 

Quality Management System Certificate 

 

 

Add：Floor 16, 1603, Building 1, 168 Beiyuan Road, Chaoyang District, Beijing,china. TEL（+86 10）82252376 


